
Motie 
In stappen op weg veilige fietspaden rondom 
‘Engbertsdijksvenen’ (De Pollen – Bruinehaar – Langeveen)
De raad van de gemeente Twenterand in vergadering bijeen op 8 november 2022, 
behandelend de Programmabegroting 2023
 
Constaterende dat: 

• Er reeds een lange wens is om veilige fietspaden te realiseren rondom de 
Engbertsdijksvenen, De Pollen – Bruinehaar – Langeveen.

• In de Raad door velen aandacht is gevraagd voor de initiatieven, 
meekoppelkansen in het gebied.

• In de Provinciale Staten op initiatief van de SGP en het CDA, en unaniem door 
de Staten een motie is aangenomen (impuls voor fiets) die de fietspaden 
Engbertsdijksvenen specifiek erkent en duidt als meekoppelkans N2000, maar 
dit wel om een gemeentelijk initiatief vraagt.

• Tot nu toe er geen specifieke financiële middelen gereserveerd c.q. bestemd zijn 
voor de fietspaden voor het genoemde gebied.

• Tot nu toe bij ons weten er geen aanvraag is ingediend om financiële middelen 
voor de (veiligheid)fietspaden rondom Engbertsdijksvenen. (RMO/UVP/SPV etc.)

Overwegende dat: 

• Kleine kernen als Bruinehaar en De Pollen erg betrokken zijn bij de 
ontwikkelingen rondom de Natura2000 en er veel onzekerheid is in het gebied, 
ook als het gaat om de leefbaarheid en vitaliteit van de gemeenschap.  

• Door het verdwijnen van agrarische bedrijven ook de leefbaarheid van 
Bruinehaar en De Pollen verder onder druk komt te staan en daarom een 
positieve impuls nodig is om de leefbaarheid (ook de veiligheid) in Bruinehaar en 
De Pollen te behouden en te versterken. 

• Vanuit de provincie de belofte is gedaan dat het proces Natura2000 
Engbertsdijksvenen het gebied pijn zou doen en dat daar wel iets voor terug 
moest komen.

• Fietspaden, namelijk het ontbrekende stuk langs de Paterswal en de Oude 
Hoevenweg/Gravenlandweg van De Pollen naar Bruinehaar/Langeveen, al ruim 
25 jaar een vurige wens is van de inwoners.

• Er reeds een motie ‘onderzoek PlasticRoad – fietspadenplan Engbertsdijksvenen 
(GBT/VVD) is aangenomen om het concept PlasticRoad te onderzoeken. Deze 
motie is reeds ambtelijk afgehandeld, maar dergelijke innovatieve concepten etc. 



zijn kansen die zich voor pilot projecten kunnen lenen en dat niet bij voorbaat uit 
te sluiten.

• De financiële positie van Twenterand niet florissant is, maar er wel degelijk 
keuzes en investeringen worden gedaan. Onder de mom van waar een wil is een 
fietspad zou je ook de mogelijkheden die er wel zijn kunnen beginnen met een 
stap in financiële zin te zetten.

• Dit past in economisch sterk Twenterand (toerisme, veiligheid, fit)
• Er op toeristisch vlak er geweldige kansen liggen en zich nu ook voordoen.

Vraagt het college:

Om de mogelijkheden (financiële middelen) die er zijn te verkennen en om een 
investeringsmogelijkheden te creëren om het fietspadenplan rondom de 
Engbertsdijksvenen (stap voor stap) te kunnen realiseren en hiervoor de Raad z.s.m. te 
informeren naar de mogelijkheden.

En gaat over tot de orde van de dag.

Vriezenveen, 8 november 2022

Namens, 

SGP:  Jan Jonker CDA: Martino Vos PVV: Erik Veltmeijer

PvdA/GL: Stephan Reusken


